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Wingene schort onderzoek naar bescherming
landschap op
nieuws

Het schepencollege van Wingene heeft het openbaar onderzoek naar de bescherming van
het landschap op het Sint-Pietersveld voorlopig opgeschort. Het vraagt dat Monumenten
en Landschappen eerst uitleg komt geven over het voornemen totbescherming vooraleer
de deadline voor indienen van bezwaarschriften verstrijkt.
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Het schepencollege van Wingene heeft het openbaar onderzoek naar de bescherming van het
landschap op het Sint-Pietersveld voorlopig opgeschort. Het vraagt dat Monumenten en
Landschappen eerst uitleg komt geven over het voornemen tot bescherming vooraleer de deadline
voor indienen van bezwaarschriften verstrijkt.
De geplande bescherming van het uitgestrekte landschap op Sint-Pietersveld is niet naar de zin van
iedereen. Vooral de manier waarop de hele procedure loopt zorgde voor veel vragen, niet enkel bij
de landbouwers van Wingene en Ruiselede maar ook bij de particulieren die in en om het erg
uitgestrekte Sint-Pietersveld wonen.
Het ministerieel besluit voor het opstarten van de procedure voor definitieve bescherming dateert
volgens gemeentesecretaris Chris De Meulemeester al van 13 maart maar werd pas einde juni
betekend aan de gemeente. Pas op 13 juli kon de gemeente het openbaar onderzoek starten, vlak
voor het ingaan van de verlofperiode. Die timing wekte wrevel, net als het feit dat sommige
gebruikers van de gronden niet op de hoogte waren.
Er was een informatievergadering op 20 juli, georganiseerd door de Boerenbond, maar daar was
Monumenten en Landschappen niet op vertegenwoordigd. De gemeente vraagt nu dat er duidelijke
info komt vanuit die administratie en heeft verleden week -kort voor de deadline van 12 augustus,
dag waarop particulieren hun bezwaren ingediend moesten hebben- het openbaar onderzoek
opgeschort. Het vraagt aan Monumenten en Landschappen om in de eerstkomende weken meer
uitleg te geven op een infovergadering.
Daarna zou het openbaar onderzoek terug opgestart worden en kan later ook de gemeente haar
advies geven. Burgemeester Verkest stelt echter nu al dat hij niet wil dat er aan de landbouwers
opnieuw nieuwe randvoorwaarden opgelegd worden bij bescherming. Het verbieden van een
monocultuur als maïs zou voor landbouwers opnieuw een klap zijn, zegt hij.
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